

Charlie Mag



Charlie Mag, originally from Spain, excels in both competitive dance and magic. Crowned the Spanish Dance Sport Champion by the FEBD, he then conquered Europe, becoming the European Champion. At Blackpool, his mastery in magic earned him the title of European Magic Champion in the manipulation category.

His talent propelled him onto international stages after presenting his show at the World Magic Championships. He has participated in renowned shows, including «Le Plus Grand Cabaret du Monde» and his magical artistry was honored with a «Mandrake d'Or» on Paris Première.

His trajectory took a new dimension with «The Illusionists 2.0» by Cirque du Soleil. He then played the lead role in «The Magician ~ The Show» a musical spectacle bringing together 25 international artists, affirming his position

as a leader in this captivating universe..

His unique blend of dance and magic has not only captivated audiences worldwide but also set a new standard for performance art.



Charlie Mag



Charlie Mag, originaire d'Espagne, excelle à la fois dans la danse compétitive et la magie. Couronné Champion de Danse Sportive d'Espagne par la FEBD, il a ensuite conquis l'Europe, devenant Champion Européen. À Blackpool, sa maîtrise de la magie lui a valu le titre de Champion Européen de Magie dans la catégorie manipulation.

Son talent l'a propulsé sur les scènes internationales après avoir présenté son spectacle aux Championnats du Monde de Magie. Il a participé à des spectacles renommés, y compris «Le Plus Grand Cabaret du Monde» et son art magique a été honoré d'un «Mandrake d'Or» sur Paris Première.

Sa trajectoire a pris une nouvelle dimension avec «The Illusionists 2.0» par le Cirque du Soleil. Il a ensuite joué le rôle principal dans «The Magician ~ The Show», un spectacle musical rassemblant 25 artistes internationaux,

affirmant sa position de leader dans cet univers captivant. Son mélange unique de danse et de magie a non seulement captivé les publics du monde entier, mais a également établi une nouvelle norme pour l'art de la performance.

